
 

 

Styrelsemöte 5-6 december 2022 
 
Plats: Helsingborg   
Närvarande: Mia, Maria, Ingrid, Hannah, Annika 
 

• Ekonomi  
Problem med Nordea. Hannah jobbar på en lösning. 
Ekonomin är god 

• Almedalen 28/6-2/7 
Om vi ska medverka nästa sommar behöver vi planera det nu. 
Vad är syftet att medverka? 
Syftet är att vara synlig och lyfta SFKs frågor. Kopplat till skrivelsen om öppen 
ungdomsverksamhet. Kroka arm med MUCF eller RF.  
Dyrt med egen plattform. Bjuda in oss till lämplig partner. 
Följande kontakter behöver tas: 
Mistra – Inger – Ekologisk hållbarhet 
SKR, RF och MUCF – Mia – Öppen fritidsverksamhet och el-frågan 
Kulturrådet – Sofia – 
CIU – Maria -  
Samhällsbyggnad – Annika – kollar med GoCo, VGR samhällsbyggare 
Alla kollar om vi får en/flera lead till senast 25/1. Beslut på styrelsemötet då. 
Maria kollar parallellt med planeringen om det finns boende tisdag-lördag. Det gör det 
så Maria bokar dessa. 
Var och en ansvarar för att boka sin egen resa och ev. färjebiljett. Bra att vara ute i god 
tid. 

• PPT från Årskonferens 2022  
Vi gick igenom svaren på frågorna vi ställde på årskonferensen. 
- Vi behöver förbereda årsmötet bättre 
- Vi skulle kunna ha en timma på årskonferensen/årsmötet med SFKs frågor och då 
kunna engagera fler.  
- Fortsätta vara i Stockholm med erfarenhetskonferensen tillsvidare. 

• Erfarenhetskonferens januari 2023  
Styrelsen ses 25/1 kl 14.00. Hannah fixar ett rum för styrelsemötet. 
Styrelsen är inbokad på hotellet. 
Middag med Utvärderingsringen kl 18.30 25/1. Annika bokar restaurang för 9 pers. 

• Ansvarsområden rapport  
 
Träffpunkt idrott 7-9 mars 
Maria – planeringen går enligt plan. Preliminärt SFK styrelsemöte 7/3 kl 15.00-17.00. 



 

 

Hannah kollar om det finns konferensrum på hotellet. 
Maria kollar om alla i styrelsen har gratis inträde till Träffpunkt idrott.  
Maria kollar om styrelsen 6 pers är inbokad på banketten och om det kan faktureras. 
Vet Mårten om mässan och banketten? 
 
Friluftsliv 
Mårten – Hannah har överlämnat frågan till honom. 
 
SKR  
Mia – kontakt kring el-frågan, igen  
Maria, Mia, Hannah – medverkar på SKRs nätverksträff 11-12 januari för alla 
Sveriges kultur och fritidschefer 
 
RF  
Maria – RF Mattias Hjelmberg medverkade vid mötet med SKR om el-frågan, liten 
output från mötet 
Några få kommuner har gett bidrag 
RF har fått i uppdrag av departementet att utreda gratis fritidskort 
 
Öppen ungdomsverksamhet MUCF 
Maria – medverkade nyligen på ett insynsråd, de får inga nya pengar 
Chartern behöver kommuniceras bättre i vissa delar av landet. 
 
Kulturrådet  
Inget att rapportera. 
 
Beställargrupp konstgräs  
SFK är inte längre med. Vill vi det, för att få informationen, måste vi ta ett eget 
initiativ. Mia ställer frågan till Mikael om han kan bevaka frågan åt oss. 
 
Forskningsprojekt  
MISTRA sporting outdoors – Ingrid – målbilden är att halvera utsläppen till 2035 från 
transporter kopplat till fritidsliv 
 
Ev kommande aktiviteter och inslag utifrån ansvar 
Inget mer att rapportera 

• Utvecklingsfond och eventuellt ett föreningens pris  
Utvecklingsfonden behöver marknadsföras mer.  
Mårten har föreslagit ett föreningens pris – Annika och Mårten tar fram ett förslag till 
25/1. 

• Årskonferens 2024 
Urvalsprocess och fortsatt arbete, se separata anteckningar. De sökande var: 
Skellefteå 



 

 

Jönköping  
Linköping  
Stockholm Stad  
Karlstad  
Skaraborg i samverkan 
 
Skaraborg och Linköping är finalister. De kontaktas av Maria och Mia. 
Mia kontaktar de som inte går vidare just nu. 
 

• Årskonferens 2025 och framåt. (Avtal)  
Vad vill föreningens medlemmar? Vilka förväntningar har de på föreningen? 
Vi beslutar att ställa ett antal frågor till föreningarna inför årsmötet. 
 

• Fortsatt AW 2023 
Sista torsdagen i varje månad. 
feb, mars, april, sept, okt, nov  
Har varit väldigt uppskattat och välbesökt. 
Vi fortsätter. Ligger i linje med medlemmarnas önskemål om nätverkande och 
kunskapsutbyte. 
23 Feb – Helsingborg om någon verksamhet + årskonferensen, Hanna kontaktar 
30 Mars – äldres idrottande, Senior sports school, Annika kollar med RF-SISU 
27 April – Malmö kulturanalyser i samband nya bostadsområden, Hanna kollar 
28 Sept - Maria om någon kulturinriktning, konst, film, upphandling 
26 Okt – vi återkommer till detta 
30 Nov – vi återkommer till detta 
 
Hannah kontaktar Sanna för marknadsföringsinsats inför våra AWn. 
 

• Styrelsemöten 2023 
25/1 kl 14-16 Stockholm, Hotell Blique by Nobis 
13/2 kl 14-16, teams-möte 
23/2 kl 14-15, teams-möte, Ingrid kan ej 
7/3 kl 15-17, Göteborg, i samband med Träffpunkt Idrott, Sofia med på länk 
31/3 kl 9-11, teams 
24/4 kl 14-16, teams 
22-24/5, 2 timmar under styrelseresan, Maria lägger in i schemat, förbereda 
årsredovisningen 
27/6-1/7 Almedalsveckan, möjligt att lägga in ett styrelsemöte 
21/8 kl 16-18, Helsingborg, under årskonferensen  
22/8 ca kl 17, Helsingborg konstituerande styrelsemöte, efter workshop 
28/9 kl 14-15, teams 
26/10 kl 14-15, teams 



 

 

30/11 kl 14-15, teams 
v49 (4-5 dec) styrelseresa till nästa stad som arrangerar årskonferensen 

• Styrelseresa 2023 
22-24 maj 
Besöka Norrköping 
Styrelsen får gärna spela in förslag till aktiviteter/ämnen 
Hannah bokar hotell t.ex. the Lamp i Norrköping 

• Samla styrelsens dokumentation 
Google-drive, Annika kollar upp, just nu finns all dokumentation hos Annika i 
Mölndal 

• Övriga frågor 
Inga övriga frågor. 
 

Vid anteckningarna 
Annika Stedner 
 


